
Pavlína Brzobohatá:
„Jednou z mých priorit je také zlepšení spolupráce s akademickou sférou.“

V roce 2024 plánujeme menší ústup z množství rekonstrukcí předešlých let.

Jakub Vostoupal:
„Očekávám, že s postupující digitalizací veřejné správy, zhoršující se bezpečností kyberprostoru a příchodem nového zákona 
význam kybernetické bezpečnosti zásadně poroste.“


